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دنیای هوادار یاد و خاطره شهدا به ویژه شهیدان هدایت الله
 و محمد خیلدار و پدر و مادر بزرگوارشان را گرامی می دارد

مقام  معظم  رهبری: یاد و خاطره  پدران و مادران شهدا همچون یاد شهیدان زنده است

رئیس اداره حفاظت محیط زیست شهرستان اسلام شهر 
از شناسایی ۲۴واحد صنعتی آلاینده و حذف نام ۹واحد 
صنعتی و تولیدی از لیست صنایع آلاینده محیط زیست در 

سه ماهه دوم سال جاری در این شهرستان خبر داد.
به گزارش »دنیای هوادار«، الهه بیگی با اعلام این خبر 
گفت: بر اساس قانون واحدهای صنعتی و تولیدی که پس 
از دریافت اخطاریه های محیط زیستی، اقدام مثبتی برای 
رفع آلودگی واحد تحت مدیریت خود به عمل نیاورند طبق 
ماده۳۸ قانون مالیات بر ارزش افزوده، مشمول پرداخت 
یک درصد عوارض آلایندگی می شوند و در لیست صنایع 

آلاینده که به صورت فصلی تهیه می شود، قرار می گیرند.
وی افزود: در سه ماهه اول سال جاری ۲۴واحد صنعتی 
آلاینده شناسایی شدند که از این تعداد با پیگیری های به 

عمل آمده و پایش های ادواری و راهنمایی کارشناسان این 
اداره، ۹واحد صنعتی موفق به رفع آلودگی شدند و نام آن ها 

از لیست فصلی تابستان حذف شد.
بیگی خاطرنشان کرد: بررسی واحدهای صنعتی در حوزه 
محیط زیست از دو طریق پایش های ادواری و بررسی و 

راستی آزمایی خوداظهاری واحدها انجام می شد.
رئیس اداره حفاظت محیط زیست شهرستان اسلام شهر 
در پایان با بیان اینکه تمامی واحدهای صنعتی، تولیدی 
و خدماتی ملزم به رعایت الزامات زیست محیطی هستند، 
اظهارکرد: در صورت بروز هر نوع آلودگی و قصور از سوی 
صنایع آلاینده برخورد قانونی لازم انجام می شود چرا که 
تمامی صنایع برای شروع فعالیت و ادامه روند کار خود 

بایستی اصول و مقررات زیست محیطی را رعایت کنند.

 خبر اول

در اسلام شهر؛

۲۴ واحد صنعتی آلاینده شناسایی شدند
تستهای۲۰دقیقهایکرونا؛بهزودی

وزیر بهداشت درباره ضرورت اعمال محدودیت های جدید جهت 
مقابله با کرونا گفت: اجرای محدودیتها از اول آذرماه، گرچه 
دیر است اما مغتنم است که این وضعیت اورژانسی را هرچه 
زودتر دریابیم. اگر قرار است محدودیت ها درست اجراشود اما 
با تاخیر، ما ترجیح می دهیم تا اینکه با عجله و شکسته و 

نیم بند اجرا شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، دکتر سعید نمکی در مراسم امضای 
تفاهم نامه با جمعیت هلال احمر، گفت: ما در یک دوره ای در 
اسفند و فروردین با تلاش پیگیر و همدلی و وفاق ملی و گرد 
هم آمدن همه نیروها حول یک محور توانستیم رکورد تاریخی 
در مبارزه با بیماری کرونا در جهان ثبت کنیم. دیروز جلسه ای در 
خدمت عزیزان وزارت راه و شهرسازی بودم و یادآور آن شدیم که 
بعد از رسیدن این طوفان به کشورهای اروپایی، فوج عظیمی از 
هموطنان ما به دلیل گرفتاری که در کشورهای اروپایی پیش 
آمد و هنوز مقایسه ای بین آنها و ما پیش نیامده بود، خواستار 
بازگشت به کشور برای امنیتی که ما در سایه این همدلی در 
مدیریت کرونا فراهم کرده بودیم، بودند و ما هواپیماهایی 
می فرستادیم تا این عزیزان را به وطن بازگردانند. وی افزود: 
بعد از آن ایام به دلایل متعددی که مهم ترین آن ساده انگاری 
و رفتار متفاوت ویروس بود، گرفتار امواج دوم و سوم بیماری 
شدیم. در جلسه ای که در خدمت مقام معظم رهبری بودیم 
ایشان تکالیف جدیدی به عهده دستگاه ها گذاشتند که یک 
سرفصل بسیار مبارک و مهمی در استمرار مدیریت بیماری بود. 
یکی از دستورات مهم ایشان تشکیل یک قرارگاه عملیاتی بود 
برای اجرای مصوبات ستاد که این خلاء در طول این مدت 
هم احساس می شد. خیلی از پیشنهادات ما مصوب می شد اما 
این مصوبات اجرا نمی شد. وی در ادامه تاکید کرد: یک بالی از 
مدیریت بیماری که در اختیار ما نبود بال بسته و شکسته ای 
بود که با تشکیل قرارگاه و حضور وزیر کشور در راس این قرارگاه، 
عملیات اجرایی سامان جدیدی یافت. تکلیف دومی که مقام 
معظم رهبری تعیین کردند این بود که بتوانیم به عنوان تعیین 
مصادیق محدودیت ها در وزارت بهداشت عمل کنیم و این 
حرکت سبب شد دوستان ما در وزارت بهداشت با هماهنگی 
همکاران وزارت کشور یک مجموعه ای از پروتکل های جدید 
تدوین کنند که دیروز در جلسه ستاد ملی مورد اقبال رییس 

جمهور و اعضای ستاد قرار گرفت.

افزایش تست های کرونا به روزی ۱۰۰هزار تست

وی یکی از محورها را تشدید نظارت ها خواند و اظهار کرد: ما بر 
اجرای پروتکل ها بیش از پیش نطلرت می کنیم و در مرحله دوم 
به آموزش همگانی می پردازیم که مقام معظم رهبری محوریت 
را به وزارت بهداشت سپردند و در وهله سوم بیماریابی زودرس 
و انجام تست های فراوان است که ما میزان تست ها را از ۲۳ تا 
۲۵هزار تست در روز به حدود روزی ۴۰هزار رساندیم که همگی 
با شیوه PCR است و ان شاءلله با تولید کیت های داخلی و 
احتمالا رسیدن کیت های کره ای ما این کار را به روزی ۱۰۰هزار 

مورد افزایش خواهیم داد.

به کارگیری تست های ۲۰دقیقه ای کرونا

نمکی افزود: تست هایی که به شکل رپید یا سریع هستند، 
بیش از ۲۰دقیقه وقت نمی گیرند، تعداد زیادی از گروه هدف را 
تست می کند و در ظرف ۲۵دقیقه تکلیف بیمار را چه ورودی به 
کشور باشد چه گروه های هدف مثل رانندگان ناوگان عمومی، 
پرسنل دستگاه دولتی و... مشخص می کند. پس از آن بلافاصله 
تماس های نزدیک فرد بیمار شناسایی می شود و به ازای هر 
کیس مثبت خود را مکلف می دانیم ۱۰کیس دیگر را بررسی 

کنیم و افرادی که با فرد آلوده تماس داشتند را پیدا کنیم.
وزیر بهداشت افزود: گرچه ما به دلیل وضعیت بحرانی کرونا در 
کشور نیازمند تسریع این اعمال محدودیت ها بودیم اما عزیزان 
به دلیل پیش نیازها و ضرورت هایی که باید ایجاد می شد، اجرای 
آن را به اول آذرماه موکول کردند. گرچه دیر است اما مغتنم 
است که این وضعیت اورژانسی را هرچه زودتر دریابیم و اگر 
قرار است درست اجراشود با تاخیر ما ترجیح می دهیم تا اینکه 

با عجله و شکسته و نیم بند اجرا شود.

کرونا در ایران

درخواست دوباره هاشمی از رئیس جمهور؛

تـــهران را تعطیـــل کنید
اینکه  به  اشاره  با  تهران  اسلامی شهر  رئیس شورای 
پیشنهاد تعطیلی تهران کارشناسی شده است، گفت: این 
تعطیلی با توجه به شرایط، نیاز مهمی است و از رئیس 

جمهور خواستار اجرای آن هستیم.
رئیس  هاشمی-  محسن  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
شورای شهر تهران در ابتدای جلسه دویست و چهل و 
هشتم شورای شهر تهران در مورد روند افزایشی پاندمی 
کرونا در تهران و کشور است که به گفته مسئولین وزارت 
بهداشت، به زودی خطر رسیدن به آمار هزار کشته در روز 
در کشور وجود دارد هشدار داد و گفت: محدودیت هایی 
که در هفته گذشته توسط ستاد ملی کرونا، ایجاد شد 
عملاً تاثیر جدی در کاهش تردد و رفتار مردم ایجاد نکرده 

است.
و  اصناف  فعالیت  ساعات  کاهش  با  داد:  ادامه  وی 
افزایش  نقل عمومی، فقط موجب  و  سیستم حمل 
ازدحام حمعیت که عامل تشدید شیوع کروناست فراهم 
شده است، پیشنهاد شورای شهر تهران، تعطیلی دو 
هفته ای کلیه فعالیت های غیرضروری به شکل کامل 
است که تردد شهروندان را کاهش دهد و ریاست محترم 
جمهور اطمینان داشته باشند که این پیشنهاد توسط 
کمیسیون تخصصی سلامت شورای شهر تهران مورد 
بررسی کارشناسی قرار گرفته و پس از تایید در ستاد 
مقابله با کرونای تهران به تایید استانداری تهران نیز 

رسیده است و کاملاً پخته است.
وی با تشکر از دستگاه های نظارتی که پس از حدود 
دو دهه، به قراردادهای مدیریت شهری ورود کردند و در 
جهت احقاق حق شهروندان مسایل را پیگیری می کنند، 
گفت: این نتیجه شفاف سازی، رویکرد نظارت موثر و 
دستگاه های  با  دوره  این  در  شهری  مدیریت  تعامل 
نظارتی است که قراردادها و اقداماتی که در طول دهه 
گذشته اتفاق افتاده، به دقت مورد بررسی قرار گیرد و 
بدون  ای،  غیرسلیقه  برخورد  از هرگونه  پنجم  شورای 
کلیه  با  کارشناسی  بررسی های  بر  مبتنی  و  تبعیض 

متخلفان حمایت می کند.
رئیس شورای شهر در این باره تذکری هم به رسانه ملی 
داد و گفت: که در انعکاس این موضوع به گونه ای عمل 
کرده که مخاطب تصور می کند، تخلفات مربوط به این 
دوره مدیریت شهری است، در حالی که بازرسی ها مربوط 
به این دوره است و تخلفات عمدتاً مربوط به قراردادهایی 
است که در دوره دهه گذشته منعقد شده است و اگر در 
این دوره نیز قصور یا تقصیری صورت گرفته باشد تداوم 

روند گذشته است و بایست کلیه مقصران بر اساس 
نقش و تاثیر خود در تخلفات مورد پیگرد و مجازات قرار 

گیرند.
وی ادامه داد: انتظار ما از صداوسیما آن است که علاوه 
بر آنکه فرصت پاسخگویی به مسئولان فعلی مدیریت 
شهری در شفاف سازی این پرونده ها را فراهم کند، به 
پرونده های بسیار بزرگ تری در شهرداری که سالهاست 
توسط دادسرای نیروهای مسلح و سایر نهادهای نظارتی 
تحت بررسی است، و شهروندان از شورای شهر انتظار 
افکار  به  و  بپردازد  نیز  دارند،  آن  درباره  اطلاعات  ارائه 

عمومی درباره آن گزارش دهد.

پس چرا تهران تعطیل نمی شود؟!

عضو شورای شهر تهران نیز با بیان اینکه نمایندگان 
مردم در شورای شهر تهران، استاندار تهران و شخص 
رئیس جمهور با تعطیلی دوهفته ای تهران موافق هستند، 
گفت: پس ناراضی چه کسی است و چرا واقعاً شهر تهران 

تعطیل نمی شود؟!
حجت نظری مطرح کرد: تذکر امروز بنده، تکرار تذکری 
است که هفته گذشته، بنده و تعدادی از همکارانم 
در شورای شهر در مورد تعطیلی تهران مطرح کردیم؛ 
عدم  مورد  در  را  دولت  به  تذکرم  امروز  مجبور شدم 
تعطیلی دوهفته ای تهران تکرار کنم، چرا که متأسفانه 

همچنان ترتیب اثر داده نشده است.
دارد که  افزود: جای تعجب  تهران  عضو شورای شهر 
نمایندگان مردم در شورای شهر تهران با این تعطیلی 
موافقند؛ استاندار تهران هم در مصاحبه ای که انجام 

داده، گفته که با این تعطیلی موافق است؛ آقای واعظی 
که رئیس دفتر رئیس جمهور است و باید به امور دفتر 
رسیدگی کند اما باتوجه به اینکه در تمام امور از سیاست 
خارجی تا موارد داخلی اظهارنظر می کند، در این مورد نیز 
مصاحبه کرده گفتند که آقای رییس جمهور هم موافق 

تعطیلی است.
پیش  که  اساسی  سؤال  اینجا  حالا  افزود:  نظری 
کیست؟  ناراضی  واقعاً  پس  که؛  است  این  می آید، 
وقتی مردم، نمایندگان مردم در شورا، استانداری و 
به گفته آقای واعظی، رئیس جمهور هم راضی هستند، 
ناراضی چه کسی است و چرا واقعاً شهر تهران تعطیل 

نمی شود؟
وی ادامه داد: چه تعداد از شهروندان تهرانی باید هر روز 
جلوی چشم ما پرپر شوند تا به این نتیجه برسید که باید 
شهر تعطیل شود؟ واقعاً نمی دانم دولت دنبال چیست 
و این میزان از  عدم شفافیت تا کجا باید ادامه پیدا 
کند؟ بالاخره بگویند اگر همه موافقند چرا شهر تعطیل 
نمی شود و چه اتفاقی باید رخ دهد که ما فکر کنیم 

بحران است؟
عضو شورای شهر تهران تصریح کرد: اگر در شرایطی که 
میزان فوتی های روزانه در تهران بیشتر از یک هواپیما 
شده است و هنوز به این نتیجه نرسیده اید که شرایط 
بحرانی است، پس دیگر باید چه اقدامی انجام شود که 

بگوییم ما به بحران رسیده ایم؟!
به دولت تذکر جدی می دهم  و امیدوارم که ترتیب اثر 
داده شود؛ شهر تهران با در نظر گرفتن شرایط ممنوعیت 

ورود و خروج باید به مدت معلومی تعطیل اعلام شود.

پایتخت



روزنامه

3
دوشنبه 26 آبان 99 -  شماره  617

جامعه

استاندار البرز گفت: تغییر کاربری اراضی کشاورزی، درمان، 
آموزشی و ورزشی در این استان توجیه پذیر نیست.

به گزارش »دنیای هوادار«، عزیزاله شهبازی شنبه شب در 
نشست شورای برنامه ریزی و توسعه البرز افزود: بر این 
اساس تبدیل اراضی باغی و زراعی، درمانی، آموزشی و 

ورزشی به مسکونی و تجاری غیر قابل  توجیه است.
وی ادامه داد: البرز در اجرای طرح مولدسازی اموال دولت 
در استان، روند خوبی را طی کرده و حدود ۱۶مورد از اموال، 

به خوبی مدیریت شده است.
شهبازی گفت: جلسات کمیسیون ماده۵ استان البرز با 
روند خوبی پیش رفته و به آن ها رسیدگی شده است 
ولی در موضوع تغییر کاربری با حساسیت ویژه ای اقدام 

می کنیم.
استاندار البرز بیان کرد: فشارها برای تشکیل این کمیسیون 
زیاد است ولی نظام، دستگاه قضایی و مطالبات مردمی 
بر این است که تحت پوشش قانون یک اقدام خلاف را 
اجرایی نکنیم، بنابراین همچنان با دقت و حساسیت در 
این خصوص تصمیم گیری می شود. وی گفت: در موضوع 
تبصره۱۹ نیز واگذاری پروژه های نیمه کاره دولتی به بخش 
خصوصی برای تسریع در روند تکمیل آنها نیز دنبال می 
شود و اگر دستگاه های استان موارد جدیدی مد نظر دارند، 

می توانند اعلام کنند.
تمامی  باید  بودجه۱۴۰۰  خصوص  در  افزود:  شهبازی 
دستگاه ها، با ارائه گزارش و اطلاعات دقیق این روند را 

یاری کنند و در جلسه ای تخصصی مورد بحث قرار گیرد.
استاندار البرز با قدردانی از همراهی نمایندگان مردم البرز در 
مجلس شورای اسلامی، گفت: امید است بتوانیم در سایه 
اتحاد و انسجام با اتخاذ تدابیر لازم اسباب رضایت مندی و 

رفاه مردم را فراهم کنیم.

ابرپروژه آزادراه چرمشهر- آبیک به سرعت در حال 
تکمیل است

استاندار البرز همچنین در بازدید از روند تکمیل پروژه آزادراه 
چرمشهر- آبیک که ظهریکشنبه صورت گرفت با بیان این 
مهم که ابرپروژه آزادراه چرمشهر- آبیک به سرعت در حال 
تکمیل است، اظهار کرد: امید است تا دهه فجر امسال 
قطعه یک و دو آزادراه چرمشهر آبیک زیر بار ترافیک برود، 

چراکه بار سنگینی از ترافیک را کاهش می دهد و تنها 
آزادراهی است که حداکثر سرعت مجاز آن ۱۳۰کیلومتر 
در ساعت است. وی با اشاره به اینکه این پروژه یکی از 
می شود،  محسوب  راهداری  حوزه  در  ملی  ابرپروژه های 
افزود: این پروژه توسط قرارگاه خاتم الانبیاء)ص( با مشارکت 

دولت در حال تکمیل است.

پیشرفت ۹۰درصدی قطعه۴

استاندار البرز ادامه داد: جای خرسندی دارد که قطعات۳ 
و ۴ این پروژه بیش از ۸۰درصد پیشرفت داشته و قطعه۴ 
به تنهایی بیش از ۹۰درصد پیشرفت داشته است. وی 
تصریح کرد: قطعه یک و ۲ در حوزه استحفاظی البرز قرار 
دارد و سرعت و روند اجرای پروژه به واقع خیره کننده است. 
شهبازی با بیان اینکه در این شرایط سخت اقتصادی، روند 
تکمیل پروژه بدون وقفه ادامه دارد، خاطرنشان کرد: از 
آخرین بازدیدی که از پروژه داشتیم تا امروز حدود ۱۰درصد 

پیشرفت را شاهد هستیم.

احداث زیرگذر برای مردم نظرآباد

وی افزود: ۸ کیلومتر انتهایی فاز یک پروژه برای اتصال 
به فاز۲، عملیات سنگین و پیچیده ای داشت که اکنون 
به سرعت در حال تکمیل است. استاندار البرز متذکر شد: 
همچنین در این قسمت زیرگذری نیز برای دسترسی مردم 
نظرآباد به آزادراه اضافه شد و جداسازی خطوط انجام شده 

است.

»البرز« چه خبر؟

»استاندار البرز«: 

تغییر کاربری ها در البرز توجیه پذیر نیست 
استاندار گیلان خبر داد:

اعمالمحدودیتهایجدید
کروناییازاولآذرماه

اعمال محدودیت های جدید  به  اشاره  با  استاندار گیلان 
کرونایی از اول آذرماه در سراسر کشور و این استان، گفت: 
۶۵گروه ۱۵نفر برای شناسایی و غربالگری بیماران کرونایی 

تشکیل شده است.
ارسلان زارع گفت: همزمان با ابلاغ ستاد ملی مدیریت کرونا 
مبنی بر اعمال محدودیت و تعطیلی مشاغل غیر ضروری از 
ساعت۱۸ در مراکز استان ها، این رویکرد از ۲۰آبان ماه جاری در 

رشت نیز اجرایی شده است.
و  اصناف  بیشتر  همکاری  خواستار  گیلان  استاندار 
شهروندان برای اجرای این محدودیت ها در رشت شد و 
گفت: هرچه میزان رعایت دستورالعمل های بهداشتی و 
مراقبتی بیشتر باشد، آسیب ها کاهش پیدا می کند. زارع 
رعایت پروتکل های بهداشتی به ویژه استفاده از ماسک و 
فاصله گذاری اجتماعی را در قطع زنجیره بیماری ضروری 
دانست و اظهار کرد: دورهمی های خانوادگی تا ۵۰درصد 
درخواست  شهروندان  از  که  است  ویروس  انتقال  عامل 
کنند.  اجتماعاتی خودداری  چنین  در  از حضور  می شود 
استاندار گیلان با تأکید بر اینکه ویروس کرونا نسبت به 
انتقال  سرعت  و  یافته  شیوع، جهش  روزهای  نخستین 
آن افزایش یافته است، تاکید کرد: همگی ملزم به رعایت 
توصیه های بهداشتی جهت مقابله با این ویروس منحوس 

هستیم.
زارع با اشاره به تصمیم امروز ستاد ملی مبنی بر اعمال 
محدودیت هایی از اول آذرماه در سطح کشور خبر داد و افزود: 
آمادگی دستگاه ها و پیش بینی تمهیدات لازم در راستای 
اجرای طرح محدودیت طی روزهای باقیمانده تا اول آذرماه 

ضروری دارد.
آذرماه  ابتدای  از  اینکه  بر  تأکید  با  گیلان  استاندار 
کرد:  اظهار  می شود،  اعمال  نیز  ترددی  محدودیت های 
خودروهای پلاک بومی نمی توانند به شهر دیگر بروند و غیر 
بومی ها هم نمی توانند وارد شوند. وی در ادامه افزود: ضمن 
اتخاذ تدابیر لازم برای کاهش مراجعات حضوری در سطح 
ادارات؛ از این بستر الکترونیکی برای ارائه خدمات لازم به 

عموم شهروندان استفاده می شود

پلمب۸۰واحدصنفیمتخلف
کاشاندرطولیکهفته

رئیس مرکز بهداشت کاشان گفت: در بازرسی های انجام 
شده در طول هفته گذشته، ۸۰واحد صنفی تخطی کننده از 

شیوه نامه های بهداشتی در کاشان پلمب شدند.
مسعود دهقانی با اشاره به بازرسی های مستمر بهداشت 
رعایت  برای  مشاغل  و  اصناف  از  مرکز  این  محیط 
این  کرد:  اظهار  کاشان  در  بهداشتی  دستورالعمل های 
کاشان،  شهرداری  اصناف،  اتاق  همکاری  با  بازرسی ها 
اماکن نیروی انتظامی و حمایت فرمانداری کاشان انجام 
شد. وی با اشاره به اینکه درصد اجرای این بازرسی ها در 
طول هفته گذشته بین ۸۰ تا ۸۵درصد بود، ابراز داشت: از 
بازرسی های انجام شده از مشاغل و واحدهای صنفی در 
کاشان به حدود سه هزار واحد صنفی، اخطار شفاهی و 
به ۲۵۰واحد صنفی نیز اخطار کتبی داده شد. رئیس مرکز 
بهداشت کاشان با بیان اینکه طی بازرسی های انجام شده 
در هفته گذشته ۸۰ واحد صنفی در کاشان به دلیل عدم 
رعایت شیوه نامه های بهداشتی پلمب شد، تصریح کرد: به 
این واحدها در ابتدا اخطار داده می شود و در صورتی که به 
اخطارها و هشدارهای لازم برای رعایت دستورالعمل های 

بهداشتی توجهی نشود این واحدها پلمب می شود.

کوتاه از استان ها

کارگاه آموزشی تحلیل حقوقی جزای اختصاصی در جرایم قاچاق کالا و ارز برگزار شد

نماینده مردم کرج تأکید کرد:

مجلس برای هدایت سرمایه های سرگردان ورود کند

با هدف رفع ابهامات و موانع اجرایی مواد مندرج در 
قانون مبارزه با قاچاق کالا و ارز مصوب سال 1392و 
ارتباط هر چه بیشتر قضات با قوانین موضوعه، کارگاه 
جرایم  در  اختصاصی  جزای  حقوقی  تحلیل  آموزشی 
قاچاق کالا و ارز به میزبانی دادگستری کل استان البرز 

برگزار شد.
جعفر داراب خانی معاون قضایی، اجتماعی و پیشگیری 
از وقوع جرم دادگستری کل استان البرز در این کارگاه، 
ضمن تشریح برخی از مواد مندرج در قانون مبارزه با 
قاچاق کالا و ارز اظهار کرد: از جمله اهداف برگزاری این 
کارگاه، تسریع در رسیدگی، ایجاد وحدت رویة واحد و 
اجتناب از اتخاذ تصمیمات متعارض درخصوص پرونده 
های قاچاق کالا و ارز و بررسی خلاء های قانونی در 

این حوزه است.
ارز استان  رئیس کارگروه پیشگیری از قاچاق کالا و 
از قاچاق،  البرز افزود: برنامه ریزی در حوزة پیشگیری 
نیازمند تلاش و ممارست در محورهای فرهنگی، وضعی 
پرونده های  به  و قضایی و رسیدگی قاطع و سریع 

موضوعه است.
در این کارگاه که با حضور بیش از 40 قاضی رسیدگی 
کننده به پرونده های قاچاق برگزار گردید، موضوعات: 
بهره مندی از سامانه ها، لزوم رعایت دستورالعمل های 
ابلاغی، تأثیر اجرای قوانین و مجازات ها در بازدارندگی 
بر چرخه  قاچاق  آثار مخرب  و  قاچاق  پدیدة شوم  از 

اقتصادی کشور، مورد بحث و بررسی قرار گرفت.
پیشگیری  کارگروه  اقدامات  جمله  از  است  گفتنی 
از قاچاق کالا و ارز که به همت معاونت اجتماعی و 
پیشگیری از وقوع جرم دادگستری استان البرز تشکیل 
به  رسیدگی  جهت  ویژه  شعب  اختصاص  گردیده، 
جرائم قاچاق کالا و ارز، آسیب شناسی علل گسترش 
سوخت  کنندگان  توزیع  ساماندهی  قاچاق،   جرم 
مایع در استان، پیگیری پلاکگذاری ادوات کشاورزی، 
انبارها در سامانة مربوطه و تدوین  ثبت مشخصات 
دستورالعمل پیشگیری از قاچاق، تقلب و احتکار دارو، 
مواد غذایی و ملزومات و مایحتاج مردم و پیشبینی 

وظایف دستگاههای ذیربط می باشد.

نماینده مردم کرج در مجلس شورای اسلامی با بیان 
دشمن  با  اقتصادی  جنگ  در  اسلامی  ایران  اینکه 

است،گفت:قوانین مخل تولید باید بازنگری شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، علیرضا عباسی در مورد 
حمایت از بخش تولید در سال جهش تولید بر اساس 
منویات رهبری معظم انقلاب، اظهار کرد: موانعی بر 
سر راه تولید کنندگان از گذشته وجود دارد که نیاز 

است در مورد این قوانین تجدید نظر شود.
وی افزود: مجلس شورای اسلامی در بخش نظارت 

قدم های  موانع  رفع  و  تسهیل گری  می تواند جهت 
موثری بردارد.

نماینده مردم کرج در مجلس شورای اسلامی با بیان 
اینکه ایران اسلامی در حال حاضر در جنگ اقتصادی 
با دشمنان است،بیان کرد: در این جنگ لازم است 
اقدامات تسهیلگرانه و در جهت کمک به بخش تولید 

و صنعت باشد.
با  شده   برگزار  جلسات  در  اینکه  بیان  با  عباسی 
صنعتگران مسائل خوبی مطرح شد که باید تلاش 

برای حل آنها باشد،تصریح کرد: متاسفانه طی سالیان 
سرمایه های  که  افتاد  کشور  در  اتفاقاتی  گذشته 
سرگردان مردم به سمت سوداگری و بازار خرید ارز 

و سکه افتاد.
به  باید  مردمی  سرمایه های  اینکه  بیان  با  عباسی 
سمت تولید هدایت شود،عنوان کرد: توجه به کیفیت 
کالای تولیدی و نگاه به تولید کالای صادرات محور 
باید در افق دید صنعتگران قرار گیرد و نگاه صنعتگران 

تولید کالای با کیفیت برای صادرات باشد.

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده نام »محمود صارمی« 
شهید خبرنگار را گرامی می دارد
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شهری
»دنیای هوادار« یاد و خاطره »مجتبی اکبری« -شهید 
به  و  مجروح  آموزشی  عملیات  در  نشان- که  آتش 

درجه شهادت نائل آمد را گرامی می دارد

فرصت خاموش برای 
طبیعت گردی در زمان شیوع کرونا

با وجود اینکه شیوع ویروس کووید-۱۹ موجب شده تا 
اغلب کسب وکارهای اقتصادی آسیب جدی در حوزه 
مالی را تجربه کنند. اما در این میان برخی از بخش های 
اقتصادی همچون بازار گردشگری بیش از سایر بازار ها از 
رونق افتاد و همین امر نیز زیان قابل توجهی را با خود به 

همراه داشته است.
به گزارش دنیای هوادار، احمد پورفلاح رئیس هیات مدیره 
اتاق بازرگانی ایران و ایتالیا به »دنیای اقتصاد« گفته 
است: ایران جزو ۱۰ کشور اول در جهان است که دارای 
وجود  با  اما  است.  بی شماری  گردشگری  جاذبه های 
جمعیت و وسعت گردشگری که در کشور وجود دارد 
تا کنون نتوانسته از پتانسیل های موجود بهره برده و 
سهم خود را از اقتصاد گردشگری جهان دریافت کند. 
علت اصلی این امر نیز عواملی همچون تحریم، تکیه به 
درآمد نفتی و... است، زیرا همچنان برخی از مسئولان در 
کشور معتقدند که گردشگری مترادف با انتقال فرهنگ 
غربی در کشور است به همین دلیل تمایل چندانی به 
ورود توریست خارجی به کشور وجود ندارد. از سوی دیگر 
دولت تا زمانی که درآمد نفتی دارد توجه زیادی به بازار 
گردشگری نمی کند، زیرا به راحتی با فروش بشکه های 
نفتی درآمد کسب می کند. در صورتی که تحقیقات نشان 
داده است به ازای هر هشت گردشگری که وارد کشور 

می شوند یک شغل ایجاد می شود. 
او افزود: همچنین هر گردشگر در واقع یک رسانه محسوب 
می شود به طوری که گردشگرانی که ایران را بازدید می کنند 
صحبت  با  می توانند  خود  کشور  به  بازگشت  از  بعد 
درخصوص جاذبه های کشور ایران موجب جذب بیشتر 
گردشگر در کشور شوند و همین افراد می توانند معرف 
ایران در سایر کشورها باشند. ایتالیا یکی از کشورهایی 
است که در حوزه گردشگری در جایگاه ویژه ای قرار دارد 
به طوری که سال های زیادی است که رکورددار گردشگری در 

جهان به شمار می رود. علت دستیابی به این جایگاه تنوع 
آب و هوایی، جاذبه های تاریخی و... است. 

ایتالیا  و  ایران  بازرگانی  اتاق  هیات مدیره  رئیس 
عنوان کرد: با توجه به اینکه ما در کشور دارای تعداد 
قابل توجهی هتل  و اقامتگاه  سنتی هستیم که برای 
گردشگران خارجی بسیار جذاب است می توانیم از همین 
اقامتگاه ها برای جذب بیشتر مسافر به کشور استفاده 
کنیم و مناطق بکری که در کشور وجود دارد که اغلب 
آنها در روستاهای ناشناخته کشور است را نیز به آنها 
نشان دهیم. با این اقدام در واقع شعار امسال سازمان 
جهانی گردشگری را نیز که »توسعه گردشگری روستایی« 

است اجرایی خواهیم کرد. 
همچنین درحال حاضر که به علت شیوع ویروس کرونا 
بازار گردشگری دستخوش رکود شده است دولت می تواند 
برای رونق بخشیدن به آن گردشگری داخلی را توسعه 
دهد تا میزان درآمد فعالان این حوزه نیز افزایش یابد و 
از ورشکستگی  آنها جلوگیری شود. علاوه بر آن متولیان 
اقداماتی  از  می توانند  مردم  تشویق  برای  گردشگری 
همچون اعطای بن سفر به کارکنان، ایجاد شرایط مطلوب 
برای سفر و... استفاده کنند. در واقع با چنین اقداماتی 
دولت می تواند هتلداران را با حمایت از گردشگری داخلی 
حمایت کند و از فروش هتل ها توسط صاحبان آنها و 

تغییر شغل هتلداران جلوگیری کند.
هتل  از  کم توریست ها  استقبال  تاثیر  درخصوص  او 
عنوان کرد: زمانی که سرمایه گذاران خارجی در کشور با 
شیوع ویروس کووید-۱۹ شاهد استقبال کم گردشگران 
از هتل ها بودند روند ساخت هتل های خود را در کشور 
کاهش دادند. از سوی دیگر اگر این شرایط ادامه پیدا کند 
متقاضیان رشته هتلداری نیز در دانشگاه کاهش پیدا 
خواهد کرد. همین امر درخصوص تورگردانان، آژانس های 

مسافرتی، رستوران ها و... نیز به وجود خواهد آمد. 

شهریگزارش

»رحیم خستو«:

مدیرانی که حتی در انتخاب زیرمجموعه خود 
آزاد نیستند، انگیزه بقا ندارند

سخنگو و نایب رئیس شورای اسلامی شهر کرج گفت: مدیرانی 
که حتی در انتخاب نیروهای زیرمجموعه و مسئولان واحدها 
ماندگاری  و  بقا  برای  ای  انگیزه  ندارند،  اختیار  و  آزادی عمل 
نخواهند داشت، همچون مدیرعامل معزول سازمان فرهنگی، 
ورزشی که نقشی در انتصاب کلیدی ترین مهره های سازمان 
نداشت و در حالی که وی مسئولیت داشت، دستورات مدیر 

سابق اجرایی می شدند.
رحیم خستو عصر گذشته طی نطق پیش از دستور در ابتدای 
دویست و بیست و دومین جلسه رسمی شورای اسلامی شهر 
کرج با اشاره به هفته کتاب و کتابخوانی، اظهار داشت: در این 
زمینه پروژه نیمه تمام باغ کتاب که تسریع در تکمیل آن مطالبه 
مسئولان استانی است را یادآوری می کنم که طبق آخرین گزارشها 
به سرنوشت دیگر پروژه های عمرانی - فرهنگی همچون گالری 
هنری، ساماندهی مجتمع رفاهی میلاد و تئاتر شهر دچار شده و 

روندی نامطلوب و بسیار کُند دارد. 
وی تحولات اخیر سازمان فرهنگی، ورزشی شهرداری کرج را متذکر 
شد و ادامه داد: برغم گذشت ده روز از عزل مدیر سازمان هنوز 
سرپرست محترم برای تغییر امضاء به بانک مراجعه نکرده است؛ 
مدیری که طی چهار ماه سکانداری دستوراتش به خوبی پیش نمی 
رفت چون کادر مدیریتی سازمان را خودش انتخاب نکرده بود و 
حتی تا امروز دستورات مدیرعامل قبل تر از وی اجرایی می شود و 
در این شرایط خواهش میکنم بر تن و پیکر زخمی سازمان نمک 

بیشتری نپاشید.
نایب رئیس شورای شهر کرج تصریح کرد: در شرایطی که مدیران 
شهری مسلوب الاختیار بوده و در عزل و نصب زیرمجموعه شان 
نقشی نداشته باشند چگونه می توان از آنها انتظار تلاش برای بقا 
و انگیزه برای پاسخگویی داشت، مسئولیت بدون اختیار شدنی 
نیست، شهردار و تیم وی در شرایطی قدرتمند خواهند بود که شورای 
شهر مقتدر باشد و این اقتدار جز در سایه نظارت قوی و تذکر و 

مطالبه گری محقق نمی شود.
این مسئول خاطر نشان کرد: شهرداری نباید به گونه ای عمل کند 
که نقدهای نمایندگان مردم سانسور و تشکرهای آنها برجسته شود، 
سوال و تذکر و مطالبه برای شفاف سازی حقوق نظارتی نمایندگان 
مردم هستند و شهردار مکلف به پاسخگویی است و نمی تواند از 
آن طفره برود، اقتدار شهردار از شورای شهر است و کسی که باید 
در خصوص عملکرد مدیریت شهری به مردم توضیح دهد، اعضاء 

هستند نه شهردار، چون شهردار منتخب این شورا می باشد.
خستو در پایان با بیان اینکه بنده نسبت به تذکر و طرح سوال از 
شهردار اقدام نموده ام که ظاهراً ایشان فرصتی برای پاسخگویی 
درخواست نکرده اند که آن را استنکاف تلقی می کنم، گفت: بنده 
کارمند شهرداری نیستم و شیوه عملکرد اعضاء نظارتی است و 
ابزار نظارت هم نقد و تذکر و سوال است و شهردار باید پاسخگوی 
نمایندگان مردم باشد و همه این مراحل در قانونی به شفافیت 

بیان شده است.

سلیم نژد تاکید کرد؛

حمل ونقل عمومی در شهرها جایگزین استفاده از 
خودروهای شخصی شود

رئیس شورای اسلامی شهر کرج با گرامیداشت آغاز هفته حمل و 
نقل، این مناسبت را به همه دست اندرکاران و فعالان و شاغلان 
این عرصه خطیر تبریک گفت و گفت: گرچه حمل و نقل عرصه ای 
کلان از ترددهای زمینی، دریایی و هوایی را شامل می شود، لکن 
آنچه در شهرها بیشتر مورد توجه است، حمل و نقل عمومی است 
که میان بُری برای کاهش ترافیک، آلودگی هوا و مشکلات زیست 

محیطی است.
به گزارش دنیای هوادار، اکبر سلیم نژاد با بیان اینکه با تکمیل فاز 
نخست قطار شهری کرج در آینده ای نزدیک تحولی عظیم در حمل 
و نقل عمومی شهر ایجاد می شود، گفت: از سال ۹۶ تاکنون منابع 
عظیمی برای گره گشایی از مشکلات اعتباری پروژه مترو هزینه 
شده و با بهره برداری از ایستگاه های F و K در هسته مرکزی شهر و 
متعاقب آن افتتاح سایر ایستگاه ها و خطوط، بسیاری از ترددها و 

جابه جایی ها از سطح به زیرِ زمین منتقل می شود.
او از خریداری ده ها دستگاه اتوبوس جدید و انعقاد قرارداد با 
شرکت های بزرگ خودروسازی جهت نوسازی این ناوگان به عنوان 
تحولی دیگر در حمل و نقل عمومی کرج یاد کرد و افزود: ما به این 
نتیجه رسیده ایم که اگر بخواهیم شهروندان را به استفاده کمتر از 

خودروهای شخصی دعوت کنیم باید بستر واقعی آن را مهیا کنیم 
و مسافران با کمترین انتظار در ایستگاه ها و با اتوبوس های مدرن 

و استاندارد در سطح شهر جابه جا شوند.
رئیس شورای شهر کرج ادامه داد: امیدواریم با هدفگذاری و برنامه 
ریزی بتوانیم به نقطه ای برسیم که کارکنان و شهروندان برای حضور 
در مقاصد درون شهری از دوچرخه به عنوان وسلیه ای پاک و بدون 
آلودگی استفاده کنند که ضمن تقویت سلامتی افراد، بسیاری از 
مشکلات شهری را می کاهد و در این زمینه شهرداری کرج باید 
اقدامات زیرساختی و عملیاتی را در دستور کار قرار دهد و رسانه ها 
نیز با فرهنگسازی، این کار را به رویه روزمره شهروندان تبدیل کنند.

سلیم نژاد با تاکید بر اینکه آلودگی هوا و ترافیک در کلانشهرها 
از خط قرمز عبور کرده و سلامتی شهروندان را در معرض تهدید 
قرار داده و همچنان شاهد آهنگ بالای مهاجرت به شهرهای بزرگ 
هستیم، تقویت حمل و نقل عمومی با حمایت دولت و مشارکت 
بخش خصوصی را انکارناپذیر دانست و تصریح کرد: اگر بتوانیم 
با ارتقای کمی و کیفی خدمت رسانی و ایجاد تنوع در انتخاب 
شهروندان را به استفاده کمتر از خودروهای شخصی مجاب کنیم، 

می توان به آینده بهتر شهر امیدوارتر بود.
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فرهنگی

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

آلبوم کلاسیک مدرن نوعی آرامش Some Kind of Peace اثری از آهنگساز برجسته 
ایسلندی، اولافور آرنالس Ólafur Arnalds است. این هنرمند از بدو شروع فعالیتش در 
سنین جوانی تا به امروز همواره به واسطه ارائه آثاری انتزاعی با ساختاری مدرن، مورد 
تحسین بوده است و همواره از او به عنوان یکی از برجسته ترین آهنگسازان ایسلندی 
یاد شده است. آلبوم Some Kind of Peace پنجمین آلبوم استودیویی فردی این 
چندنواز چیره دست است. او در این آلبوم موسیقی بی کلام با الهام از شرایط جاری 
بر زندگی انسان سال۲۰۲۰ و درگیری با همه گیری ویروس کرونای جدید، اثری خلق 
کرده است که علاوه بر حفظ همه المان های انتزاعی و گیرای آثار قبلی خود، می تواند 
مخاطب را در به فضایی آرامش بخش ببرد که برای مدتی او را از شرایط و رخدادهای 
اضطراب آفرین معاصر جدا کند. در این آلبوم نیز به مانند دیگر آثار او، شنونده اثری 
تجربی هستیم که در گستره یک سبک خاص نمی گنجد. او در آلبوم نوعی آرامش با 
بهره گرفتن از المان های نئوکلاسیک در تلفیق با موسیقی امبینت و حتی پست راک، 
اثری ارائه داده است که در هر لحظه مخاطب را با حس و فضایی متفاوت رو به رو 
می کند. این آلبوم اگرچه در بیشتر قطعات بدون خواننده است، اما در عین فقدان 
کلام، پیام های عمیق و پراحساس را به زبان موسیقی در خود نهفته دارد که می تواند 

باعث ایجاد شعف و وجد در شنوندگانش می شود.

Some Kind of Peace
::  Olafur Arnalds اولافور آرنالس  ::

معمولاً خیلی پیش آمده است که فیلم های سینمایی راهشان را به سمت بازی های 
ویدیویی پیدا کنند، اما خیلی کم پیش آمده است که آثاری از بازی های ویدیویی به 
دنیای سینما ورود کنند! اما طی دو الی سه سال اخیر این ماجرا بسیار بیشتر از قبل 
پررنگ تر شده است. یکی از فیلم هایی که اخیرا بر اساس بازی های ویدیویی ساخته شده 
است، فیلم »پوکیمان کارآگاه پیکاچو« است که با استقبال فوق العاده ای از منتقدان و 
مخاطبان رو به رو شد و باید اعتراف کرد که یکی از قدرت مندترین لایو اکشن های تاریخ 
سینما بود.این فیلم با صداپیشگی یکی از محبوب ترین هنرمندان هالیوودی یعنی 
»رایان رینولدز« و با نقش آفرینی بازیگران تازه وارد سینما ساخته شده است که داستان 
خیالی پوکیمان ها را بیان می کند و شخصیت اصلی این انیمیشن یک پوکیمان به نام 
پیکاچو است که با شخصیت اصلی فیلم می تواند صحبت کند و این موضوع در دنیای 
پیکاچوها تقریبا محال است؛ چرا که تا به آن روز هیچکدام از پوکیمان ها نمی توانستند 
صحبت کنند و این اتفاق برای اولین بار بود که رخ می دهد؛ حال شخصیت اصلی که 
به دنبال پدر خود می گردد و حالا با پیکاچوی سخن گو که همکار پدرش بود و فراموشی 

گرفته است، باید متوجه راز پرونده گم شدن پدرش شود.
اگر دوست دارید که یک لایو اکشن بامزه، جذاب و خنده دار نگاه کنید پس قطعا 
پوکیمان کارآگاه پیکاچو بهترین انتخاب ممکن و یکی از بهترین فیلم های۲۰۱۹ است.

گاه پیکاچو  کارآ
:: راب لترمن  ::

»پاسخ های کوتاه به پرسش های بزرگ« اثر استیون هاکینگ، کیهان شناس نام دار و 
نویسندۀ کتاب پرفروش »تاریخ مختصر زمان« است. هاوکینگ آخرین نظراتش را در 

مورد بزرگ ترین پرسش های بشر در این کتاب برایمان به یادگار گذاشته است.
- چگونه همه چیز شروع شد؟ -آیا در کیهان حیات هوشمند دیگری هم هست؟ -آیا 
می توانیم آینده را پیش بینی کنیم؟ -داخل یک سیاه چاله چیست؟ -آیا سفر در زمان 
ممکن است؟ -آیا انسان جان به در خواهد برد؟ -آیا باید برای سکونت به فضا برویم؟ -آیا 

هوش مصنوعی بر ما چیره خواهد شد؟
این ها از جمله پرسش هایی است که هاوکینگ در این آخرین کتاب به آنها پرداخته 
است. کتاب برگرفته از آرشیو شخصی هاوکینگ و مربوط به زمانی است که این آرشیو 
هنگام مرگ او در حال تهیه بود. به این ترتیب »پاسخ های کوتاه به پرسش های بزرگ« 
با همکاری همکاران دانشگاهی، خانواده و مدیران میراث هاوکینگ تکمیل شده است. 
دانشمندان، فن پیشگان، شخصیت های برجسته تجارت، رهبران سیاسی و توده مردم 
اغلب از او درباره نظراتش درباره پرسش های بزرگِ روز می پرسیدند. هاوکینگ آرشیو 
خصوصی عظیمی از پاسخ هایش نگه داشته بود که در قالب سخنرانی، مصاحبه و مقاله 
تدوین شده بودند این آرشیو تبدیل شد به کتابی با موضوعات متنوع و با استدلال هایی 

پرشور از یکی از برترین ذهن های تاریخ.

پاسخ های کوتاه به پرسش های بزرگ- استیون هاوکینگ
::  ترجمه: مزدا موحد   ::

کتابفیلم موسیقی

جهان سینما

سیلوستر استالونه به »جوخه خودکشی« پیوست
که  گان  جیمز  گفته  به  استالونه  سیلوستر 
کارگردانی ادامه »جوخه کشی« را برعهده دارد، به 

گروه بازیگران این فیلم ملحق شده است.

مارول »پلنگ سیاه« را به صورت دیجیتالی زنده نمی کند
در حالی که چادویک بوزمن بازیگر »پلنگ سیاه« 
چندماه پیش به صورتی غیرمنتظره و در حالی 
که کسی از بیماری وی مطلع نبود از دنیا رفت، 

سرنوشت ساخت »پلنگ سیاه۲« برای علاقه مندان 
این فیلم به یک سوال بدل شده است و تهیه کننده »پلنگ 
سیاه۲« اعلام کرده مارول قصد ندارد تا چادویک بوزمن فقید را 

برای بازی در فیلم به صورت دیجیتالی زنده کند.

پخش سریال »آن شرلی« از شبکه تماشا
سریالی  شرلی«  »آن  کاراکتر  محوریت  با  آنه 
درام و محصول سال ۲۰۱۷ کانادا است که از 
کتابی به نام »آنه دختری از گرین گیبلز« نوشته 
لوسی ماد مونتگومری اقتباس و ساخته شده است که 
برای نخستین بار از شبکه تماشا هر شب ساعت۲۳ پخش 

خواهد شد.

منیژه حکمت برای »منفی کرونا« مجوز گرفت
نویسندگی،  به  کرونا«  »منفی  ساخت  مجوز 
کارگردانی و تهیه کنندگی منیژه حکمت و انیمیشن 

»ملک زاده خورشید« به تهیه کنندگی و نویسندگی 
مهری سرخیل و کارگردانی حمید کریمیان صادر شد.

نیکی کریمی به »دسته دختران« رسید
نیکی کریمی به عنوان یکی از بازیگران اصلی 
فیلم سینمایی »دسته دختران« جلوی دوربین 
درباره حماسه  روایتی  فیلم  این  رفت.  خواهد 
مقاومت ۳۴روزه خرمشهر در دوران دفاع مقدس است 
و نقشی متفاوت در کارنامه پربار نیکی کریمی محسوب 

می شود.

بر اساس آمار و ارقام منتشرشده از سوی سازمان جهانی 
در  ایران  گردشگری  صنعت  رشد  متوسط  گردشگری، 
هشت ماه نخست سال۲۰۲۰ به منفی ۷۲درصد رسیده 

است.
به گزارش »دنیای هوادار«، بحران جهانی شیوع ویروس 
کرونا، صنعت گردشگری بین المللی را با پرچالش ترین 
سال ممکن روبه رو کرده و روند افزایشی آمار مبتلایان 
در اکثر نقاط جهان و محدویت های سفر ناشی از آن 
موجب شده این صنعت پرسود و تاثیرگذار در اقتصاد 
جهانی در هشت ماه نخست سال۲۰۲۰ با متوسط رشد 

منفی ۷۰درصد در سطح جهان همراه شود.
طبق اعلام سازمان جهانی گردشگری )WTO(، در ماه 
ژانویه که همزمان با آغاز بحران کرونا بود، گردشگری 
جهان تنها رشد منفی یک درصد را در مقایسه با سال 

گذشته آن به ثبت رساند اما به تدریج سایه کرونا بر 
گردشگری جهان سنگین تر شده و در ماه فوریه و مارس 
این سیر نزولی به منفی۱۶ و منفی ۶۵درصد می رسد و 
در ماه های آوریل و می نیز رکورد رشد منفی ۹۷درصدی 
ثبت شده است. صنعت گردشگری بین الملل در ماه های 
ژوئن، جولای و اوت نیز به ترتیب رشد منفی۹۱، ۸۱ و 

۷۹درصد را نشان می دهد. 
صنعت گردشگری ایران نیز تحت تاثیر این بحران جهانی 
با شرایط دشوار مشابهی دست و پنجه نرم می کند و 
بر اساس آمار منتشرشده، متوسط رشد این صنعت در 
ایران طی هشت ماه نخست سال جاری میلادی، منفی 

۷۲درصد برآورده شده است. 
مارس(،  فوریه،  )ژانویه،  نخست۲۰۲۰  ماه  سه  در 
 ۹۴ و   ۹۲ منفی۹۰،  رشد  ترتیب  به  ایران  گردشگری 

درصد را در مقایسه با مدت مشابه سال گذشته آن ثبت 
کرده و این رشد منفی در ماه آوریل و می با منفی 
۹۶ و ۹۷درصد به اوج خود می رسد. در ماه ژوئن نیز 
نکته جالب توجه  اما  منفی۸۴ درصد ثبت می شود. 
در آمار منتشرشده از سوی سازمان جهانی شیب تند 
بهبود وضعیت گردشگری ایران در دو ماه اخیر است 
به طوری که این رشد در جولای و اوت به منفی ۳۵ 

درصد رسیده است. 
و  جهانی  گردشگری  وضعیت  نمودارهای  مقایسه 
ایران حاکی از آن است که رشد منفی ورود گردشگران 
بین المللی به ایران در دو ماه گذشته با شیب تندتری در 
مقایسه با مقیاس جهانی رو به بهبود است و باید منتظر 
ماند و دید چه آینده ای در انتظار ویروس کرونا، ساکنان 

جهان و صنعت گردشگری در ماه های آتی خواهد بود.

فیلم سینمایی »روزهای نارنجی« با بازی هدیه تهرانی و 
علی مصفا در اکران آنلاین نزدیک به ۶۰۰ میلیون تومان 

فروخت.
آرش  کارگردانی  به  نارنجی  روزهای  سینمایی  فیلم 
لاهوتی، با گذشت ۳۰روز از اکران آنلاین، ۲۹ هزار و ۵۵۴ 
بلیت در دو پلتفرم فروخت و به کار خود در اکران آنلاین 

پایان داد.
این فیلم به نویسندگی آرش لاهوتی و جمیله دارالشفایی 
روایتگر زندگی پر فراز و نشیب زنی میانسال به نام »آبان« 

است که واسطه استخدام کارگران زن فصلی برای کار در 
باغ های مرکبات شمال کشور است. این فیلم با حضور 
ستاره  های چون هدیه تهرانی، علی مصفا، مهران احمدی، 
علیرضا استادی و ژیلا شاهی به فروش ۵۹۱میلیون و 

۸۰هزارتومان رسید.
  روزهای نارنجی برای اولین بار در سال۱۳۹۶ در جشنواره 
جهانی تورنتو به نمایش در آمده و نامزد بهترین فیلم 
بخش نگاه نو از سی وهفتمین جشنواره فیلم فجر هم 

شده  است.

عنوان  با  فیلم  بهترین  فیلم سه جایزه  این  همچنین 
سینماگر بزرگ تازه وارد، جایزه کلیسای جهانی و جایزه 
فیپرشی را در جشنواره بین المللی فیلم مانهایم آلمان 
استار زن  تهرانی، سوپر  آنِ خود کرده است.  هدیه  از 
سینمای ایران، برای بازی در این فیلم مورد تقدیر ویژه 

هیئت داوران جشنواره قرار گرفت.
سینمای آنلاین فیلیمو و نماوا با فیلم سازهای ناکوک 
با بازی هنگامه قاضیانی، حامد کمیلی و غزل شاکری به 

کار خود ادامه می  دهد.

گردشگری

گیشه

در هشت ماه نخست سال 2020؛

رشد منفی گردشگری ایران چند درصد شد؟

فروش ۶۰۰میلیونی »روزهای نارنجی« در اکران آنلاین

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده نام »خسرو شکیبایی« 
-هنرپیشه فقید سینما و تئاتر- را گرامی می دارد
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده نام »سیروس قایقران« 
-بازیکن و مربی فقید فوتبال ایران- را گرامی می دارد

فرهنگی

کرباسی: فعلا امکان برگزاری انتخابات نیست
دبیرمجمع فدراسیون بدنسازی گفت: دغدغه ما برگزاری هرچه سریع تر انتخابات است 

اما متأسفانه به دلیل شیوع کرونا اجازه این کار داده نمی شود.حسن کرباسی درباره 
زمان برگزاری انتخابات فدراسیون بدنسازی، اظهار کرد: باتوجه به بخشنامه 

ستادملی مقابله با کرونا، برگزاری هرگونه مجمع انتخاباتی ممنوع شده و 
با این اوصاف زمان برگزاری انتخابات فدراسیون بدنسازی مشخص نیست.

تاریخ برگزاری رقابت های کشتی قهرمانی آسیا مشخص شد
سنی  سه رده  در  آسیا  قهرمانی  رقابت های  برگزاری  تاریخ  کشتی  جهانی  اتحادیه 

نوجوانان،جوانان و بزرگسالان را در سال۲۰۲۱ اعلام کرد.براساس تقویم اتحادیه جهانی 
کشتی، رقابت های کشتی بزرگسالان قهرمانی آسیا روزهای ۲۸بهمن تا ۳اسفندماه 

سال جاری به میزبانی شهر آلماتی قزاقستان و رقابت های کشتی جوانان قهرمانی 
آسیا نیز روزهای ۱۵ تا ۲۰تیرماه۱۴۰۰ به میزبانی شهر بانکوک تایلند برگزارخواهدشد.

برای تیم نوجوانان  والیبال برنامه  مدون  لازم است
یک عضو کمیته فنی فدراسیون والیبال ایران گفت: تیم نوجوانان والیبال منبع تغذیه 

تیم بزرگسالان است و به همین  منظور باید یک برنامه ریزی مدون صورت بگیرد.
وطن پرست درمورد شرایط موجود برای انتخاب سرمربی تیم نوجوانان  والیبال 

توضیح داد:باتوجه به این که شرایط تیم  نوجوانان برای انتخاب سرمربی 
خاص است، باید مطالعه کافی صورت بگیرد تابهترین گزینه انتخاب شود.

امیدوارم با نفرات خارجی تیم مان را تقویت کنیم 
سرمربی تیم کشتی آزاد فرش ایران گفت: می خواهیم کشتی گیر خارجی جذب کنیم، 

چون در ایران کشتی گیری نمانده که بتوانیم جذب کنیم و تیم تقویت شود. 
اکبر خجسته تأکید کرد: نمی گویم اگر کشتی گیر خارجی بیاوریم می توانیم از 

گروه مان حتماصعود کنیم، اما به هرحال همه تلاش مان را خواهیم کرد تا 
در دوربرگشت نتیجه دوررفت را جبران کنیم.

انتقال ملی پوش هندبال بانوان به تیم سپاهان 
نیوشا  پیوست.  تیم سپاهان  به  بانوان کشورمان  ملی پوش هندبال 

مرادبخش بازیکن تیم ملی هندبال بانوان کشورمان صبح دیروز- 
یکشنبه، با باشگاه سپاهان اصفهان به توافق رسید و در ادامه 

فصل جاری با پیراهن این تیم به میدان خواهد رفت. این بازیکن 
طی سال های گذشته یکی از اعضای تیم تأسیسات دریایی بود.

نبود موسوی به تیم لطمه می زند
سرمربی نارنجی پوشان درباره وضعیت سید محمد موسوی تصریح کرد: 

موسوی بازیکن تأثیرگذاری است. زمانی که این بازیکن در تیم حضور 
ندارد جای خالی اش حس می شود. تیم را با موسوی بسته بودیم. 

قطعاً عدم حضور او به تیم لطمه خواهد زد. ظرف یکی، دو روز آینده 
باشگاه درباره حضور موسوی تصمیم خواهد گرفت.

تغییر ساعت دو دیدار در هفته دوازدهم لیگ برتر والیبال مردان
کمیته برگزاری رویدادها و مسابقات فدراسیون والیبال، زمان دو دیدار از 

هفته دوازدهم لیگ برتر والیبال مردان را تغییر داد. تغییرات بدین 
شرح است: جمعه هفتم آذرماه، ساعت ۱۱، سالن فدراسیون؛ 

خاتم اردکان - آذرباتری ارومیه- جمعه هفتم آذرماه، ساعت ۱۴، 
سالن فدراسیون؛ سایپا تهران -  فولاد سیرجان

مازیار الهامی و مبارزه ای دیگر برابر بلاروس
مازیار الهامی که سابقه حضور درترکیب تیم ملی کاراته و کسب مدال های 

متعددمسابقات جهانی و آسیایی را در کارنامه دارد، مدتی است روی رینگ 
حرفه ای فعالیت ورزشی خود را پیگیری می کند. الهامی درحال حاضر 

تحت قرارداد سازمان NFG است و هشتم آذرماه درچارچوب مسابقات 
حرفه ای رزمی )MMA( دربلاروس به مصاف نماینده این کشور می رود.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

جهان فوتبال 

مرفاوی: بومی گرایی غیراصولی بلای جان ورزش حرفه ای
روش  با  گفت:  قم  صبای  سابق  سرمربی 
بومی گرایی صرف نمی توان پیشرفت کرد و برای 
باید به روش حرفه ای  داشتن یک تیم موفق 

عمل می کردند.

تیم منتخب لیگ قهرمانان در سیطره پرسپولیس
سایت کنفدراسیون فوتبال آسیا در آستانه شروع 
رقابت های لیگ قهرمانان در شرق، اقدام به معرفی 
تیم منتخب این قاره کرد که با رآی کابران سایت 

خود به دست آمد. تعجبی ندارد که پرسپولیس، فینالیست 
لیگ قهرمانان با داشتن ۶نماینده بیشترین بازیکن را در این 

تیم منتخب داشته باشد.

لغو مصاف نروژ و رومانی به خاطر شیوع کرونا در 
اردوی نروژی ها

مقابل  نروژ  ملی  تیم  خانه  از  خارج  بازی 
خاک  در  دیروز-یکشنبه،  بود،  قرار  که  رومانی 
رومانی برگزار شود، به دستور مقامات بهداشتی کشور 
نروژ لغو شد، چرا که تست کرونای یکی از اعضای تیم 
دلیل  به همین  این کشور مثبت شده و  فوتبال  ملی 
سایر اعضای این تیم هم باید به قرنطینه بروند و مجدداً 
تست بدهند تا عدم ابتلای آنها به این ویروس اثبات 

شود.

مهدی تارتار دروازه بان ویسی را نخواست
مهدی تارتار سرمربی تیم فوتبال پیکان پس 
از بررسی شرایط این تیم جذب یک دروازه بان 

جدید را در اولویت قرار داده است.  تیم فوتبال 
پیکان در این فصل از رقابت های لیگ برتر که هنوز برای 
این تیم آغاز نشده، با مشکلات فراوانی روبه رو بوده است، 

از جمله اینکه تیم مدتی بدون سرمربی تمرین کرد.

با شروع محدودیت های کرونا در شهرهای مختلف ایران، 
وضعیت برگزاری لیگ برتر در شرایط نامشخص قرار گرفته و 

هنوز پاسخ روشنی برای این موضوع ارائه نشده است.
به گزارش »دنیای هوادار«، تکلیف برگزاری لیگ برتر فوتبال 
ایران با توجه با افزایش آمار مبتلایان و قربانیان ویروس کرونا 
در یک ماه گذشته و تصمیم ستاد مقابله با ویروس کرونا در 

هاله ای از ابهام است. در واقع هنوز مشخص نشده که لیگ 
برتر از یکم آذر، هم زمان با آغاز دور جدید محدودیت های 
کرونایی برگزار می شود یا خیر. در چنین شرایطی ۱۶تیم لیگ 
برتری که یک هفته از رقابت های فصل جاری را برگزار کرده اند، 
هنوز برنامه ای برای آذرماه و برگزاری مسابقات ندارند و شاید 
در آخرین لحظه لیگ برتر هم به صورت رسمی تعطیل شود.

 تعطیلی همه مشاغل به جزو ضروری ها

آغاز  عنوان  به  را  آذر  یکم  کرونا،  ویروس  با  مقابل  ستاد 
این مرحله  در  است.  کرده  اعلام  دور جدید محدودیت ها 
زرد  و  نارنجی  قرمز،  دسته  سه  به  کشور  شهرستان های 
تقسیم می شوند که بالاترین محدودیت ها در ۱۰۰شهرستان 
دارای وضعیت قرمز از جمله تهران اعمال خواهد شد. بر 
این اساس، در شهرستان های دارای وضعیت قرمز )از جمله 
مرکز استان ها(، همه مشاغل به جز مشاغل ضروری شامل 
مراکز درمانی، داروخانه ها، مراکز امدادرسانی، سوپرمارکت ها 
خدمات  دهنده  ارائه  مراکز  و  زنجیره ای  فروشگاه های  و 
عمومی تعطیل خواهند شد. وضعیت رفت و آمد نیز به 
صورت محدود انجام می شود و فقط خودروهای دارای پلاک 
بومی می توانند به شهرهای مقصد بازگردند و هم چنین این 
قبیل پلاک ها نمی توانند از شهر خود خارج شوند. اعتبار این 
محدودیت ها به مدت دو هفته است و چه بسا نیاز به تمدید 

مجدد آن باشد.

بازی پرسپولیس لغو می شود؟

هفته دوم لیگ برتر پنج شنبه و جمعه )۲۹ و ۳۰ آبان( و شنبه 
)یک آذر( برگزار می شود. درحالی که تصور می شد سازمان 

لیگ به هر طریق ممکن این هفته از مسابقات را برگزار کند، 
برگزاری دو بازی در روز شنبه یکم آذر معادلات را به هم ریخته 
است. بازی پرسپولیس- صنعت نفت و همین طور پیکان- 
شهرخودرو روز شنبه یکم آذر برگزار می شود و برگزاری این 
دیدار با توجه به نامشخص بودن برگزاری مسابقات ورزشی، 
در بلاتکلیفی قرار گرفته است. در حال حاضر پاسخ روشنی از 
سوی هیچ یک از مقامات دولتی درباره برگزاری فوتبال ارائه 
نشده است. از طرفی مسجدی، سرپرست فدراسیون پزشکی - 
ورزشی هم به طور قاطع صحبتی از لغو برگزاری این رقابت ها 
نکرده و می گوید تا به حال هیچ تصمیمی در خصوص تعویق 

مسابقات لیگ برتر گرفته نشده است.

فوتبال تعطیل می شود؟

محدودیت های تردد در شهرهای کشور، منافاتی با رفت و آمد 
تیم ها برای برگزاری مسابقه ندارد چرا که در چنین شرایط، 
مسافرت با اتوبوس و هواپیما هم چنان انجام می شود و هیچ 
یک از تیم های لیگ برتری با خودروی شخصی راهی برگزاری 
مسابقه نمی شوند. در واقع اگر دستوری از ستاد مقابله با 
کرونا برای منع برگزاری مسابقات صادر نشود، سازمان لیگ 
می تواند برنامه هفته سوم را اعلام کند و تیم ها در همین 
وضعیت مسابقات خود را برگزار کنند ولی به علت وجود 
بندی مبنی بر تعطیلی همه مشاغل به جز فروشگاه ها و مراکز 
خدماتی، امکان دارد ستاد مذکور جلوی برگزاری لیگ را هم 
بگیرد. مسئولان سازمان لیگ هیچ اطلاعی از آینده رقابت ها 
ندارند و به طور روزانه برای این مسابقات برنامه ریزی می کنند، 
ولی غلامرضا بهروان چندی پیش اعلام کرده بود در صورت 

تعطیلی دو هفته ای کشور، فوتبال هم تعطیل می شود.

مستطیل  سبز

بازی پرسپولیس لغو می شود؟

لیــگ بـــرتر در بــرزخ
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده نام »آیدین نیکخواه بهرامی« ورزشی
بسکتبالیست فقید تیم ملی ایران  را گرامی می دارد

تا توانی در جهان همراه اهل دردباش
یامبرنامی زمردی،یاحقیقت مرد باش

روز گذشته انسانی شریف، مردی والا و سخی، چشم از 
جهانی که سرشار از غم و درد و مبتلا به ویروس منحوس 
کروناست پوشید و به دعوت معبود خویش لبیک گفت 
و به دیار حق شتافت تا مردم قدرشناس دیار زاینده رود 
کهنسال  مرد  و  زن  و ۴۵۰  ای  فیروزه  شهرگنبدهای  و 
آسایشگاه سالمندان صادقیه اصفهان را در غمی جانکاه به 

سوگ بنشاند! روحش شاد و یادش گرامی باد.
با درگذشت بزرگمرد عرصه انسانیت و نیکوکاری که چهل 
و پنج سال پیش بانی خیر شد و با کمک خیران نیک 
اندیش اصفهان خانه ای ساخت به نام آسایشگاه سالمندان 
صادقیه اصفهان تا قدمی در راه انسانیت بردارد و هم به 

آجر اخروی برسد.
حاج کریم پوستی یار و یاور سالمندان غرق در تنهایی 
ساکن میعادگاه عشق را وداع گفت تا بار دیگر خاطره روزی 
را که به همراه جمعی از عاشقان و شیفتگان خدمت به 
همنوعان درمانده و تنها که چشم به در دوخته اند تا شاید 
آشنایی از راه برسد و دیدارشان مایه خوشحالی شان شود!

به راستی ما انسان هایی که اشرف مخلوقاتیم، در این گذر 
زمان به دنبال چه هستیم؟! انتظار کدامین روز و کدام 
فرصت عمر سپری می کنیم؟! بیایید برای لحظه ای گوش 
کنیم ترنم عشق را، همدردی آغاز کنیم با عزیزانی که گوشه 

عزلت اختیار کرده اند سخاوت پیشه و ایثارگر باشیم.
بیایید قدری از اندوخته های قلب و روحمان را نثار قدوم 
کسانی کنیم که چشم به راه دارند و تشنه محبت و لبخند 
یک آشنا، یک پیام آور مهر و لبخند فرزندان دلبندشان، 
جوانه های شادی را در قلب افسرده و غمگین شان شکوفا 
کند. تا گرمی بوسه هایشان را با تمام وجود احساس کنند، 
و گرما بخش کانون سردشان باشند! انسان های شریف 
دردکشیده ای که مونس و غمخواری به جز انسان های 
پاکباخته و نیکوکاری ندارند که خدمت به سالمندان را فراتر 

از عبادت می دادند.
با نثار یک جعبه شیرینی، چند کیلو میوه، حتی با تقدیم 
یک شاخه گل می توان به زندگی بی روح این عزیزان 
بزرگوار روح بخشید، شکوه بخشید و به انسان هایی که 
غرق در تنهایی خویش هستند نور امید بخشید! ای انسان 
های بی خبر از خود، در کجای این روزهای تیره وزود گذر 

جامانده اید و از عزیزترین کسان خود غافل شده اید؟!
آن هایی را که در گرمای تابستان و سرمای طاقت فرسای 
زمستان، شیره جانشان را در کام شما بی خبران ریختند و 
با گل وجودشان زیستن را به شما آموختند را چه زود از 

یاد برده اید. ای کاش در کنار رسم زندگی کردن، راه و رسم  
انسان زیستن را هم می آموختید! سنگدل نبودید و پاک 
ترین محبت هایشان را ارج می نهادید و این چنین بی 
رحمانه آن ها را از خود نمی راندید! تا دیر نشده، بیایید تا 
گرمای عشق واقعی را تجربه کنیم و تا بی نهایت انسان 
بودن و انسان زیستن را بیاموزیم و زیباترین گل های 
خوشبوی جهان را نثار قدوم عزیزانی کنیم که در نور به 

دنبال سایه می گردند.
بیایید از آن هایی که عمر گران و جوانی شان را برای 
سربلندی و افتخار نور چشمان شان صرف کرده اند و اینک 
در عالم تنهایی دیدگان بی فروغ شان را به در دوخته اند تا 
با دیدن جگرگوشه هایشان جانی تازه در کالبد بی روحشان 

بدمند طلب بخشش و حلالیت کنیم.
اشک ندامت از دیدگانمان جاری سازیم تا زیر سایه دعا و 
الطاف بی کرانشان، دوران باقی مانده عمر را با سربلندی 
سپری کنیم که بدون جلب رضایت والدین زندگیمان بی 
ارزش است و در درگاه خداوندمنان قابل قبول نیست. پس 
کاری کنیم که حد اقل در پیشگاه الهی شرمنده نباشیم،  ما 
ایرانیان مسلمان و خداشناس که  چنین مرامی نداشتیم، 
چه شده است که اینک نشانه ها را گم کرده ایم، عاطفه 
هایمان سرد و بی روح شده! عشق به دست فراموشی 
سپرده شده و گم گشته است؟! و از اینکه در واپسین 
روزهای عمرمان به عزیز ترین موجودات زندگی مان مهر 

بورزیم ابا داریم؟!
روی سخنم با آن هایی است که با قساوت و سنگ دلی 
با دستان خود پدر و مادر پیر و خسته و دل شکسته را در 
پشت سایه های بلند زندگی در خود فرو برده اند! از جایی 
که طلوع و غروب خورشید پیدا نیست با شما از خود بی 
خبران سخن می گویم، آن جایی که همه خوبی است و 
محبت، همه نور است و پاکی، اما چشم ها در انتظار نور 
که به انتظار سایه های خود نشسته اند با شما سخن می 
گویم. این چه رسم غریبی است، چرا نور به دنبال سایه می 
گردد!؟ کدام از خدا بی خبری بنیانگذار این رسم کریه و بد 

منظر بوده است؟!
پایه های این حرکت زشت و ناپسند را چه کسانی بنا نهاده 
اند؟  سوغات فرنگ است؟! از بیگانگان، از خدا بی خبران به 
ارث برده ایم؟ شما را به خدا برای یکبار هم که شده شاخه 
گلی به دست بگیرید و سری بزنید به سرای سالمندان، 
جایی که انسان ها به روانی آب کوله باری از عشق بر 
دوش دارند و منتظرندکه طالبش بیاید تا خروارها گل عشق 

پاکشان را بر سر و رویشان بپاشند.
پس بیایید بار سفر ببندیم، دست در دست انسان های وارسته 
و مخلص قدم بر خانه دل های شکسته زنان و مردانی نهیم 
که بی صبرانه انتظار می کشند به سوی عزیزانمان بشتابیم تا 

بار دیگر بنای فروریخته انسانیت را ترمیم کنیم.
اصغری  دکتر  دیدار  مربوط  ها  عکس  عکس:  توضیح 
از  قبل  اصفهان  پزشکی  علوم  دانشگاه  پیشین  رئیس 
فوت زنده یاد حاج کریم پوستی از آسایشگاه سالمندان 

صادقیه اصفهان است.

یادِ یاران

در میعادگاه عشق، غرق در تنهایی؛

نــور به دنبـال سایــه! 
»بازی تاخیری« برای رساندن  مددی به صندلی؛

وزارتورزش،فعلاتحتنظر
»خانهیملتّ«نیست!

محمدرضا ولی زاده- خبرنگار
به  مجلس  که  نمادینی  ضرب الاجل  آن  از  ماه  دو  دقیقا، 
وزارت ورزش داده بود گذشت و هنوز که هنوز است باشگاه 
استقلال مدیرعامل ندارد. البته خدا را شاکریم که نمردیم و 
معنای ضرب الاجل مجلسی ها و سیاسیون را هم فهمیدیم، 
اما خوب، این موضوع به نحو احسن نشان داد، وزارت ورزش 
برای مجلس، تره هم خُرد نمی کند این را همان موقع باید 
این همه مشکلات و سوءمدیریت های  با  می فهمیدیم که 
موجود، ابرپرونده های کذایی با غرامت هایی سنگین در این 
فوتبال  به گِل نشسته  به بار نشست! اما حتی جلسه ای برای 
سوال از وزیر ورزش برگزار نشد، گویا وزارت فعلی تحت نظر 
مجلس نیست و وزیر ورزش از هرگونه گزند و پاسخ گویی به 
نمایندگان »ملّت« مبراست، یا آن زمانی که جناب علی نژاد در 
دیدار با استقلالی ها آن برخورد را با پیشکسوتان باشگاه کرد و 
اصلا در مراسم پرسپولیسی ها شرکت نکرد تا مشخص شود 
چه میزانی صحبت های بهارستانی ها برایشان حائز اهمیت 
است، اما خب سرخ ها  تکلیف مدیران شان در کمتر از یک 
هفته مشخص شد و به اندازه ی استقلالی ها دچار سوءمدیریت 
نیستند، گویا تمام آن شعارها و آن جلسات نمایندگان با 
پیشکسوتان، بازی ای بود برای سرگرم کردن هوادار؛ هواداری 
که جلوی باشگاه و مجلس زیر پایش علف سبز شد، تا اینکه 
وزارت ورزش  فایده،  چه  اما  دهد،  نجات  را  محبوبش  تیم 
با هیات مدیره ی استقلال کاملا هماهنگ عمل می کنند و 
نظر هیچکس هم برایشان مهم نیست و هرکاری دلشان 
بخواهد انجام می دهند! البته ناشکری نمی کنیم، استقلال در 
حال حاضر سرپرست مدیرعاملی دارد؛ جناب »احمد مددی«، 
مدیری که به مدد سئول نشینان، به پستی رسیده که دومرتبه 
در پیکان و سایپا نتیجه اش را پس داده است. در اولی اخراج 
و در دومی هم سقوط را تجربه کرد تا با بار مدیریتی کامل، 
سکاندار آبی های پایتخت شود، مدیری که به حق، در این 
دوره اندی روزه به خوبی نشان داد که تا چه اندازه مورد مقبول 
وزارت ورزش است! احمد مددی گویا رابطه ی بسیار خوبی با 
»مهدی علی نژاد« -معاون وزیر ورزش- دارد و از حمایت های 
شنیده ها  طبق  است،  بهره مند  هم  ایشان  همه جانبه ی 
به همین علت هم از گزینه های اصلی مدیرعاملی استقلال 
محسوب می شود، اما اعتراضات گسترده ی هواداران نسبت به 
انتخاب مددی، موجب تعلل وزارت ورزش در انتخاب مدیرعامل 
استقلال شده است و وقت هم چنان درحال هدر رفتن است، 
البته باید بگوییم وزارت ورزش درحال تلف کردن وقت است، 
زیرا اگر مدیرعامل مشخص شود، باید پاسخ گوی نیاز تیم باشد 
و پرسش ها و ابهامات را برای هواداران برطرف کند کاری کند 
مددی اصلا انجام نمی دهد. در برهه ی مدیریت یا سرپرستی 
مددی در استقلال، از تیم بزرگسالان استقلال تا تیم های پایه 
هیچ کدام، نیازهای اولیه شان فراهم نشد، شاگردان محمود 
فکری، نه زمین تمرینی مناسب دارند و نه حتی البسه شان 
تهیه شده است و GPS برای تمرین دارند، سرمایه های استقلال 
هم که همه درحال خروج از باشگاه هستند، چه تیم بزرگسالان 
که بازیکنان جوان و آینده دارش، رایگان به تیم های مختلف 
تقدیم می شوند و اوضاع تیم های پایه هم مساعد نیست و 

سرمایه های اصلی اش به تیم های مختلف فروخته شدند.
اکنون هم به بهانه کاهش قراردادها یا مدت قرارداد را کم می کند 
یا به حدی مبلغ را کاهش می دهد که بازیکنان را وادار به خروج 
از باشگاه می کند! در شرایطی که در تیم رقیب چنین موضوعی 
مطرح نیست. به هرحال شرایط استقلال طبق روال پنج سال 
اخیرش، اصلا مطلوب نیست و کسی هم نمی داند تا کی 
باشگاه به این شکل اداره خواهد شد! امیدواریم »خانه ی ملّت« 
در همین چندماهی که از دوره ی مدیریت فعلی ورزش کشور 
باقی مانده است، فکری به حال آن کند تا اوضاع بدتر از بد 
نشود، اما آن طور که مشخص است این ها همه یک نمایش 
برای رساندن احمد مددی به مقام »مدیرعاملی« است و این 

وسط استقلال در شرف نابودی مطلق قرار گرفته است...

حرف آخر

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار
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